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Sandra – Labdien.Jaunā apgaismes izbū

Labdien.
Jaunā apgaismes izbūve ielai, kas ved uz BAMU un V.Lāča ielai nedeg 14 gaismas ķermeņi.
V.Lāča ielā sāk vēl vairāk iegrimt iela, asfalts pamatīgi saplaisājis. Vai tādi izskatās
veiksmīgi apgūtie Eiropas finansējuma piešķirtie līdzekļi, infrastruktūras uzlabošanai, kas
nekalpo pat gadu pēc nodošanas ekspluatācijā? Vai kāds apseko kā tiek izgaismotas ielas
un vai nav nepieciešams mainīt izdegušos gaismas ķermeņus?


